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Č. 13 

 
Z á p i s 

 
ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19. 12. 2016 

konaného v kulturním domě Plzeňka 
 

 
Přítomno:  při zahájení 15 zastupitelů města 
 

v 15.03 se dostavil pan Jiří Pokorný 
dále přítomno 16 zastupitelů města 
 
v 17.20 odešla Mgr. Eva Chlumská 
dále přítomno 15 zastupitelů města 

 
Omluveni:  Josef Štěpánek, Patrik Brodan, BBA, Ing. Tomáš Havel,  

Ing. arch. Martin Patera 
 
Nepřítomni:  Mgr. Stanislav Lidinský,  
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 15:00 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem ZM  
a zákonem o obcích.  
 
Mgr. Kůs uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 15 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo  
je schopno se právoplatně usnášet. 
 

--------------------------- 
Pan Jiří Pokorný se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 15:03 hod. 

Dále přítomno 16 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
Dále konstatoval, že zápis z posledního zasedání byl určenými ověřovateli zápisu řádně ověřen  
a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení i zápis byly zveřejněny. 
Poznamenal, že na zadním traktu radnice byly instalovány nové elektronické úřední desky. 
Poděkoval úřadu za jejich pořízení a uvedl, že je to výrazný posun ve službách veřejnosti. 
 
Ověřovateli byli určeni: Mgr. Emil Šnaidauf 
    MUDr. Kateřina Táborská  
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková  
        Iva Zavadilová  
        Bc. Kamil Choc 
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Zapisovatelkou byla určena:     Hana Tučková  
Starosta města informoval o tom, že o průběhu zasedání se pořizuje zvukový záznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Kůs informoval o tom, že Rada města Beroun dne 14.12.2016 schválila rozšíření programu 
zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19.12.2016.  
Rozšíření se týká bodu 15) Změna na pozici velitele Městské policie Beroun, který byl vložen  
za bod 14) Nakládání s majetkem města. 
Rozšířený program a volný návrh k nově zařazenému bodu programu zastupitelé obdrželi 
v písemné podobě při prezenci. 
Informoval o žádostech předsedů výborů, aby bod 4) byl rozšířen na volbu členů kontrolního 
výboru a finančního výboru. 
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval zastupitele k podání návrhů na rozšíření nebo úpravu programu. 
Nebyly vzneseny žádné návrhy. 
 
Starosta Mgr. Kůs  seznámil s navrženým programem zasedání.  
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Informace o plnění usnesení zastupitelstva města 
4) Volba člena kontrolního výboru 

Volba členů kontrolního výboru a finančního výboru   
5) Návrh III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 
6) Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2017 
7) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Aquapark Beroun, a.s. 
8) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 
9) Finanční dotace na bruslařskou školu v roce 2016 - Centrum zdravých dětí 
10) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně    
11) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity  

v sociálně–zdravotní oblasti ve městě Beroun v roce 2017 
12) Program regenerace městské památkové zóny Beroun na období 2016 – 2019 
13) Pojmenování nových ulic 
14) Nakládání s majetkem města 

1. Převod skříněk street galery 
2. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1192/80 v k.ú. Beroun  

(vznikl oddělením z p.č. 1192/37) do vlastnictví Středočeského kraje. 
Bezúplatné nabytí pozemku p.č. 2305/62 v k.ú. Beroun od Středočeského kraje 

3. Směna částí pozemků p.č. 1518/8 a st. 2780 v k.ú. Beroun 
4. Prodej pozemku p.č. 1050/19  v k.ú. Beroun  

(vznikl z pozemku p.č. 1050/1 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5999-90/2016)  
Prodej pozemku p.č. 1050/21  v k.ú. Beroun  
(vznikl z pozemku p.č. 1050/17 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5999-90/2016) 

5. Prodej pozemku p.č. 6780 v k.ú. Beroun  
(vznikl z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5998-184/2016)  
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6. Koupě pozemku p.č. 6755 v k.ú. Beroun  
(vznikl oddělením z pozemku st. 293/1 v k.ú. Beroun)  
a koupě veřejné části chodníku, umístěného na pozemcích p.č. 6755 a p.č. 6756  
(vznikl oddělením z pozemku st. 293/10 v k.ú. Beroun), oba v k.ú. Beroun 

7. Koupě pozemku p.č. 907/126 v k.ú. Beroun 
8. Prodej části pozemku p.č. st.1189/1 v k.ú. Beroun 
9. Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 
10. Fyzická likvidace majetku města, majetku u příspěvkových organizací  

a odprodej automobilu 
15) Změna na pozici velitele Městské policie Beroun 
16) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
17) Různé 
18) Dotazy, připomínky, podněty 
19) Závěr 
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval zastupitele a přítomnou veřejnost k podání připomínek. 
Žádné připomínky nebyly předneseny a o rozšířeném programu bylo hlasováno. 
 
Usnesení č. 114/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
Navržený program zasedání byl schválen. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda jsou k informaci o plnění úkolů dotazy nebo připomínky.  
 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města vzalo zastupitelstvo města 
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0 
 
 

4) Volba členů kontrolního výboru a člena finančního výboru 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs informoval, že  

 Člen kontrolního výboru Bc. Ondřej Šimon, poté co byl na zasedání zastupitelstva města  
dne 19.9.2016 zvolen do funkce předsedy finančního výboru,  oznámil přímo na tomto 
zasedání zastupitelstva své odstoupení z funkce člena kontrolního výboru ke dni 
19.9.2016. Tímto dnem zanikla jeho funkce člena kontrolního výboru. 

 

 Zastupitel Ing. Vratislav Randa rezignoval na funkci člena finančního výboru 
zastupitelstva města na schůzi rady města dne 30.11.2016.  
Tímto dnem zanikla jeho funkce člena finančního výboru.  

 Další změna se týká kontrolního výboru, kde Ing. Zdeněk Veselský rezignoval na funkci 
člena a místopředsedy kontrolního výboru zastupitelstva města ke dni 12.12.2016.  
Tímto dnem zanikla jeho funkce člena a místopředsedy kontrolního výboru.  
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Starosta Mgr. Kůs upřesnil, že proběhne volba dvou členů kontrolního výboru a jednoho člena 
finančního výboru. 
Dotázal se, zda se někdo chce vyjádřit k rezignacím. K rezignaci Ing. Randy uvedl, že Ing. Randa 
avizoval v předstihu, že chce rezignovat. 
Ing. Randa uvedl, že jeho rezignace byla avizována a projednána ještě s Ing. Trejbalem  
na začátku letošního roku, když byl zvolen členem rady města. 
RNDr. Chalupová k rezignaci pana Veselského vysvětlila, že pan Veselský rezignoval z důvodu 
nárůstu pracovního zatížení. Poděkovala mu za práci, kterou v kontrolním výboru odvedl. 
 
Usnesení č. 115/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí: 
1. rezignaci Bc. Ondřeje Šimona na funkci člena kontrolního výboru Zastupitelstva města Beroun 

a zánik jeho členství v tomto výboru ke dni 19. 9. 2016, 
2. rezignaci Ing. Vratislava Randy na funkci člena finančního výboru Zastupitelstva města Beroun 

a zánik jeho členství v tomto výboru ke dni 30. 11. 2016, 
3. rezignaci Ing. Zdeňka Veselského na funkci člena kontrolního výboru Zastupitelstva města 

Beroun a zánik jeho členství v tomto výboru ke dni 12. 12. 2016. 

Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Starosta Mgr. Kůs  
- poděkoval Ing. Randovi, Bc. Šimonovi a Ing. Veselskému za práci ve výborech. 
- Připomněl, že počet členů výborů musí být podle zákona o obcích lichý.  

Ustavující zastupitelstvo města dne 5. 11. 2014 stanovilo, že kontrolní i finanční výbor bude 
pětičlenný. V současnosti má kontrolní výbor 3 členy a finanční výbor 4 členy.  
Uvedl, že dnes bude volba dvou členů kontrolního výboru a jednoho člena finančního výboru. 
Člen výboru nemusí být členem zastupitelstva. 

- Vysvětlil způsob volby. 
- Vzhledem k tomu, jak rozsáhlý je program zasedání zastupitelstva, navrhl, aby se pro tuto 

volbu nezřizovala volební komise a aby volbu řídil předsedající zasedání zastupitelstva 
starosta Mgr. Kůs. 

- Dotázal se, zda má někdo k jeho návrhu výhrady nebo jiné návrhy. 
Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 116/2016 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje, že pro volbu členů kontrolního výboru a finančního 
výboru nebude zřízena volební komise a tuto volbu bude řídit předsedající zasedání 
zastupitelstva. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Volba členů kontrolního výboru. 
 
Starosta Mgr. Kůs požádal zastupitele o podání návrhů na členy kontrolního výboru.  
 
Člen zastupitelstva Mgr. Šnaidauf  
navrhl zvolit za člena kontrolního výboru paní Ing. Věru Mastnou. 
 



5 
 

Členka zastupitelstva RNDr. Chalupová  
navrhla zvolit za člena kontrolního výboru Mgr. Michala Štorkána. 
 
Žádné další návrhy na člena kontrolního výboru nebyly předneseny. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda jsou oba navržení členové přítomni a zda souhlasí se svojí 
kandidaturou. 
RNDr. Chalupová sdělila, že paní Ing. Mastná je nemocná a že se omlouvá. 
Mgr. Šnaidauf uvedl, že paní Ing. Mastná se svojí kandidaturou souhlasí. 
Mgr. Štorkán byl přítomen a vyslovil souhlas se svojí kandidaturou. 
Starosta Mgr. Kůs vyzval k podání dotazů. 
Žádné dotazy nebyly vzneseny. 
 
Proběhla volba podle abecedního pořadí. 
Výsledek hlasování:   
Ing. Věra Mastná  12 pro, 0 proti, 4 se zdrželi 
Mgr. Michal Štorkán 16 pro, 0 proti, 0 se zdrželi 
 
Usnesení č. 117/2016 
Zastupitelstvo města Beroun volí za členy kontrolního výboru paní Ing. Věru Mastnou  
a pana Mgr. Michala Štorkána. 
Usnesení bylo přijato. 
 
Mgr. Kůs konstatoval, že zastupitelstvo města zvolilo do funkce členů kontrolního výboru  
paní Ing. Věru Mastnou a Mgr. Michala Štorkána. 
Poblahopřál oběma ke zvolení do funkce členů kontrolního výboru. 
 
Volba člena finančního výboru. 
 
Člen zastupitelstva Ing. Randa navrhl zvolit členem finančního výboru Ing. Viktora Burkerta ml. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda je Ing. Burkert ml. přítomen a zda souhlasí se svojí 
kandidaturou. 
Ing. Randa sdělil, že Ing. Burkert ml. je nemocný, s kandidaturou souhlasí. 
 
Výsledek hlasování:   
Ing. Viktor Burkert ml. 10 pro, 0 proti, 6 se zdrželo 
Starosta Mgr. Kůs konstatoval, že Ing. Viktor Burkert ml. nebyl zvolen členem finančního výboru.  
Usnesení nebylo přijato. 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že volba člena kontrolního výboru proběhne znovu na zasedání 
zastupitelstva 15. března 2017. 
 

 
5) Návrh III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Požádal Bc. Šimona, předsedu finančního výboru, aby přednesl stanovisko finančního výboru. 
Bc. Šimon informoval, že finanční výbor se sešel dne 29.11.2016 v úplném složení.  
Zasedání se jako hosté zúčastnili starosta Mgr. Kůs a tajemník MěÚ Ing. Chalupecký. 
Předběžný odhad zůstatku na účtech města je 26 400 tis. Kč, ten bude přesunut do rezervy 
v příštím roce. Zmínil se o komentářích, které byly na základě požadavku finančního výboru 
upřesněny. 
Bc. Šimon citoval znění usnesení finančního výboru: 
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Finanční výbor souhlasí s předloženým Návrhem III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 
a doporučuje Zastupitelstvu města předložený materiál ke schválení.  
 
Starosta Mgr. Kůs poděkoval Bc. Šimonovi a otevřel rozpravu. K zůstatku na účtech upozornil,  
že na doporučení zastupitelstva příjmy z prodeje pozemků na golfu a podílu z prodeje 
Technických služeb byly v návrhu rozpočtu na rok 2017 zapojeny zejména na realizaci potřeb 
školství. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil: 
 
Pan Pokorný  
ke kapitálovým výdajům, skupině 22 doprava, položce 22/12 Rekonstrukce ulice Fučíkova uvedl, 
že rekonstrukce probíhá dle harmonogramu velice dobře. Požádal o vyčlenění finančních 
prostředků na odstranění havarijního stavu a provedení nutných úprav propadlého terénu 
v prostoru před garážemi na rohu ulic Košťálkova a Fučíkova. Upozornil, že v tomto místě hrozí 
nebezpečí úrazu a že po rekonstrukci ulice nebudou auta mít ke garážím příjezd. 
Ing. Mišina reagoval, uvedl, že připomínka bude prověřena a vyhodnocena.  
V případě, že se jedná o veřejný prostor, bude oprava provedena během příštího roku. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 118/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje III. úpravu rozpočtu města Beroun na rok 2016 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Ing. Šárka Endrlová, Mgr. Miroslava Holubová, RNDr. Soňa Chalupová,  

Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Ing. Michal Mišina,  
Josef Pavlis, MUDr. Dagmar Pěničková, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa,  
MUDr. Klára Šillerová, Bc. Ondřej Šimon, Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská  
a MUDr. Kateřina Táborská. 

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

6) Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. Připomněl, že zůstatek z III. úpravy rozpočtu města  
na rok 2016 bude zapojen do rozpočtu města na rok 2017. Návrh rozpočtu byl projednán dle 
Zásad tvorby rozpočtu města a jeho změn v rozšířeném vedení města za účasti správců 
jednotlivých kapitol, ředitelů příspěvkových organizací města a auditorky. 
Požádal Bc. Šimona, předsedu finančního výboru, aby přednesl stanovisko finančního výboru. 
 
Bc. Šimon citoval znění usnesení finančního výboru: 
Finanční výbor souhlasí s předloženým Návrhem rozpočtu města Beroun na rok 2017  
a doporučuje Zastupitelstvu města Beroun předložený materiál ke schválení.  
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Dále seznámil s hlasováním členů finančního výboru, které bylo: 4 pro, 1 proti, 0 se zdržel. 
Starosta Mgr. Kůs poděkoval Bc. Šimonovi.  
Doplnil, že rozpočet města na rok 2017 počítá s příjmy ve výši 415 452 tis. Kč, výdaji ve výši 
424 018 tis. Kč, zůstatek na účtu uvedený v III. úpravě rozpočtu města na rok 2016 ve výši 26 400 
tis. Kč bude zapojen do financování roku 2017. Rozdíl bude řešen zůstatkem roku 2016. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
 
Pan Pavlis 
- se dotázal, jak je to s provozováním Zimního stadionu. Zmínil dotaci na provoz zimního 

stadionu navýšenou o 450 tis. Kč v kapitálových výdajích a to, že zimní stadion má v běžných 
výdajích 790 tis. Kč. Zajímal se, zda bude zimní stadion jako jeden subjekt, nebo dva.  
Požádal o vysvětlení souvislostí Zimního stadionu s Aquaparkem. 
Tajemník Ing. Chalupecký odpověděl, že Aquapark má navýšenou částku, protože se stará  
o Zimní stadion - na provozní náklady. Částka 790 tis. Kč jsou plánované opravy, které půjdou 
do Zimního stadionu z města. 
Mgr. Kůs doplnil, že se jedná o dva subjekty, Zimní stadion je zatím v režimu výpůjčky.  
Tak to bude i po novém roce. 

- Dále se dotázal na zřízení nového světelného přechodu u Jungmannovy základní školy, 
uvedeném v kapitálových výdajích. Upozornil na souběh všech plánovaných rekonstrukcí 
v dopravě v Berouně a též na skutečnost, že 50 m vedle je stávající přechod pro chodce. 
Ing. Mišina uvedl, že v této lokalitě se počítá se zrušením dvou neřízených přechodů bez 
signalizace a vytvoření jednoho přechodu se semaforem, což souvisí se synchronizací všech 
semaforů v Berouně. 
 

Pan Pokorný 
- se dotázal na komentář k běžným výdajům, skupina 2, část 22 doprava.  

Požádal o vysvětlení důvodu, proč je navýšena částka na obnovení značení na modrých 
zónách, které Technické služby neobnovily, ač měly. 
Mgr. Jerling odpověděl, že navýšení je z důvodu, že modré zóny přešly pod město. 
Neobnovovaly se, protože se řešilo, kdo bude modré zóny spravovat. Technické služby 
vyčleněnou částku použily na jiné práce. 

- Dále se dotázal na položku na dotaci na městskou hromadnou dopravu, která byla navýšena 
o 1 830 tis. Kč. Poznamenal, že se jedná o navýšení mezd řidičů dle nařízení vlády.  
Upozornil, že může dojít k dalšímu navýšení o pohonné hmoty, u kterých se dá očekávat 
zvyšování ceny. 
Mgr. Kůs uvedl, že PROBOBUS požádal o navýšení platby. Částka byla do návrhu rozpočtu 
zahrnuta, ale zatím nebylo s PROBOBUSEM domluveno, v jakém rozsahu bude jejich 
požadavek plněn. Finanční výbor byl pověřen, aby provedl analýzu kalkulace. Vše se 
koordinuje i s Královým Dvorem. 
Bc. Šimon dodal, že částka byla do rozpočtu zahrnuta, ale v I. úpravě rozpočtu bude blíže 
specifikována. Z kalkulace od PROBOBUSU není zřejmé, za jaké ceny byly pohonné hmoty 
kalkulovány. Informace budou zjišťovány. 
Mgr. Kůs uvedl, že se jedná o velice citlivou záležitost a že snahou města bude podporovat 
městskou hromadnou dopravu. 
 

RNDr. Chalupová 
- k dopravě se dotázala, proč je dvojité značení na autobusových zastávkách a kdo je platil. 
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Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že nové označníky jsou z programu švýcarsko-české 
spolupráce z doplňkových aktivit a původní, které nebyly v souladu s předpisy, budou 
odstraněny. Hrazeny byly z 85 % z dotace. 
Mgr. Kůs požádal o doplnění informací k dalším investicím na zastávkách. 
Ing. arch. Vilhelmová doplnila, že nyní se instalují přístroje, které slouží slabozrakým  
a nevidomým, upravuje se pěší trasa od nového autobusového nádraží do centra města.  
Dále se budou instalovat Bike boxy pro bezpečné uzavírání kol a na některých zastávkách  
se budou umisťovat elektronické tabule s odjezdy autobusů. Jedná se o ušetřené peníze 
z kurzových rozdílů. 

 
Ing. Randa 
- systémově vybídl k zapojování financí z rezervního fondu a zůstatků na účtu k realizování 

radou města schválených investičních záměrů, především do školství. U akcí, na které 
momentálně nejsou peníze, za pomoci úvěrování. Připomněl, že momentální úrokové sazby 
jsou historicky nejnižší a zadlužení města je v poměru k rozpočtu nízké. 

- Vznesl systémovou připomínku k položce na dotování úhrady ledu na zimním stadionu mimo 
sportovní dotace. Dotacemi na sportoviště, nejen na zimní stadion, a dotacemi na sport by se 
měla systémově zabývat sportovní komise. 

- Poukázal na složité dvousměrné řízení kultury – dotace subjektům a náklady na financování 
MKC, které podle něj jsou vysoké a analýza MKC zatím podle něj není zpracována. 

 
Bc. Šimon 
- poděkoval Ing. Randovi za připomínku k investicím.  
- Uvedl, že v položkách 33/2 až 33/4 v kapitálových výdajích jsou investice do kulturního domu 

Plzeňka. Připomněl nutnost starat se o tento majetek a např. provést akustickou studii sálu. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásili: 
 
Pí Alena Pecková, Klubíčko Beroun, Klubák 
- k bariérovosti a úpravám ze švýcarsko-českých fondů požádala o projednání řádného 

zajíždění autobusů až ke zvýšeným nástupištím se společností PROBOBUS. 
 

p. Václav Roztočil 
-  poznamenal, že autobusy nemůžou zajíždět k bezbariérovým nástupištím, protože obrubníky 

jsou vysoké. 
Mgr. Jerling potvrdil, že obrubníky jsou skutečně vysoké, ale ani nízké obrubníky nebudou 
řešením, protože celkově jsou zastávky krátké, zadní dveře se na té vzdálenosti k nástupišti 
nepřichýlí.  
 

p. Novotný 
- se dotázal, kolik činí dluh města. 

Ing. Maršíková odpověděla, že kolem 40 milionů Kč. 
 

Bc. Šimon poděkoval tajemníkovi úřadu a vedoucím odborů za přípravu rozpočtu města. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
 
Usnesení č. 119/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočet města Beroun na rok 2017 v předloženém 
znění. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
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Pro byli: Ing. Šárka Endrlová, Mgr. Miroslava Holubová, RNDr. Soňa Chalupová,  
Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Ing. Michal Mišina,  
Josef Pavlis, MUDr. Dagmar Pěničková, Jiří Pokorný, MUDr. Klára Šillerová,  
Bc. Ondřej Šimon, Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská  
a MUDr. Kateřina Táborská. 

Proti byl: Ing. Vratislav Randa  
Zdržel se:  nikdo 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

7) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Aquapark Beroun, a.s. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník MěÚ Ing. Chalupecký. 
Ing. Chalupecký uvedl, že se jedná o administrativní úkon, kdy částku, která byla schválena 
v rozpočtu města, předá město společnosti uvedenou formou. Částka bude využita na splátku 
úvěru, splátku úroků a částečně na splátku elektrické energie. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 120/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl finanční příspěvek pro Aquapark Beroun, a.s.  
na rok 2017 poskytnut vkladem do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo základní 
kapitál Aquapark Beroun, a.s., ve výši odpovídající schválenému rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

8) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník MěÚ Ing. Chalupecký. 
Ing. Chalupecký uvedl, že se jedná opět o schválení systému přidělení částky, která bude použita 
na splátku úvěru a úroků z něj. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 121/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl vklad mimo základní kapitál pro Parkování Beroun 
s.r.o. na rok 2017 poskytnut formou vkladu do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo 
základní kapitál Parkování Beroun s.r.o., ve výši odpovídající schválenému rozpočtu města 
Beroun.  
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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9) Finanční dotace na bruslařskou školu v roce 2016 - Centrum zdravých dětí 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Vysvětlil, že částka 100 tis. Kč byla v rozpočtu na rok 2016 schválena.  
Centrum zdravých dětí účtuje školám částku 30,- Kč na 1 hodinu a 1 žáka.  
Celkový rozpočet bruslařské školy je 355 tis. Kč. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 122/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím finanční dotace na bruslařskou školu  
v roce 2016 z rozpočtu města Beroun Centru zdravých dětí,  IČ: 47515384, se sídlem Na Ostrově 
– Zimní stadion, 266 01 Beroun ve výši 100.000,- Kč a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy  
o jejím poskytnutí. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

10) Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
- Upozornil, že hodiny uvedené v tabulce, která je přílohou volného návrhu, za měsíce srpen  

až listopad jsou dle skutečně vykázaných údajů. Pouze údaje za měsíc prosinec byly v době 
zpracování tabulky uvedeny dle předpokladu. K dnešnímu dni je za měsíc prosinec známa 
skutečnost a ta se od předpokladu liší.  

- Požádal proto o opravu údajů ve sloupci XII. takto: 
TJ KRASO Beroun  32,5 hod. 42 500,- Kč Celkem 178 550,- Kč 
Centrum zdravých dětí  38,5 hod. 53 900,- Kč Celkem 167 300,- Kč 
HC Berounští Medvědi  107 hod. 149 800,- Kč Celkem 738 125,- Kč 
        Celkem 1 083 975,- Kč 
 

- Dále uvedl, že pokud by došlo ve zbývající části roku k dalším rozdílům, budou tyto rozdíly 
řešeny operativním způsobem po novém roce. 
 

Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má někdo k novým údajům připomínky. 
Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
 
Mgr. Kůs uvedl, že tyto tři subjekty mají dlouhodobě zvýhodněnou cenu ledu.  
Ve skutečnosti platí 400,- Kč/1 hodinu, přitom kalkulace celkové ceny ze strany Zimního stadionu 
je 1 800,- Kč. Město dotuje každou hodinu částkou 1 400,- Kč. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
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Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
 
Usnesení č. 123/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotací na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně 
za období srpen až prosinec 2016 takto: 
1. TJ KRASO Beroun, U rybníka 22, Beroun – Jarov, 266 01 Beroun ve výši 178 550,00 Kč  

a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
2. Centrum zdravých dětí, Na Ostrově, 266 01 Beroun ve výši 167 300,00 Kč  

a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
3. HC Berounští Medvědi z.s., Zimní stadion, Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 Beroun,  

ve výši 738 125,00 Kč a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
Mgr. Kůs zdůraznil, že všechny tyto hodiny jsou odsouhlaseny provozovatelem Zimního 
stadionu. 
 
 

11) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě 
Beroun v roce 2017 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. Ocenil práci komise sociálních věcí a zdravotnictví. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
 
Mgr. Kůs se dotázal, proč v komisi nesouhlasili s poskytnutím dotace poskytovateli Portus Praha. 
Bc. A. Táborská odpověděla, že komise poskytuje dotace přednostně berounským organizacím. 
Organizace Portus Praha není berounská. Na území Berouna je jiné adekvátní zařízení, které je 
dotováno. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásila pí Pecková. 
 
Pí Pecková  
- seznámila s projektem mapování bariér ve městě Beroun. Uvedla, že mapování probíhá  

od roku 2013. Za celou dobu obdrželi dotaci 235 tis. Kč. Zatím zmapovali 117 objektů,  
což je cca 2000,- Kč na 1 objekt. Zveřejňování mapovaných míst na webu města na mapě 
funguje. V rámci mapování je velmi dobrá spolupráce s odbory. Odstraňování bariér se však 
ne vždy koná. Mapování zaměstnává v současnosti 3 vozíčkáře a 1 člověka s těžkým zrakovým 
postižením.  

- V závěru uvedla, že mapování bude probíhat i nadále ku prospěchu občanů s postižením, 
seniorům i maminkám s kočárky. 

 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 124/2016 
1. Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí dotací z rozpočtu města Beroun  

na sociálně-zdravotní oblast pro rok 2017 těmto žadatelům: 
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1.1 CENTRUM NA VERANDĚ BEROUN, z.ú., IČO 03187276, se sídlem Wágnerovo nám. 
1541, 266 01 Beroun, ve výši 9.500,- Kč na projekt „Posílení kvality života klientů 
Domova pro seniory - nákup mobiliáře a kompenzačních a polohovacích pomůcek“ 

1.2 Dobromysl o.p.s., IČO 24198412, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 25.000,- Kč na „Osobní asistenci“ 

1.3 Dobromysl o.p.s., IČO 24198412, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 60.000,- Kč na „Denní stacionář – provoz“ 

1.4 Dobromysl o.p.s., IČO 24198412, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 30.000,- Kč na „Odlehčovací služby“ 

1.5 Dobromysl o.p.s., IČO 24198412, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 80.000,- Kč na „Sociálně terapeutické dílny“ 

1.6 Domov seniorů TGM, příspěvková organizace, IČO 72541121, se sídlem  
Pod Studánkou 1884, 266 01 Beroun, ve výši 27.000,- Kč na „ergoterapie, 
rehabilitační pomůcky, kulturní vyžití klientů - Domov pro seniory“ 

1.7 Farní charita Beroun, IČO 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 50.000,- Kč na „SAS Betlém“ 

1.8 Farní charita Beroun, IČO 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 80.000,- Kč na „Terénní program pro osoby bez přístřeší“ 

1.9 Farní charita Beroun, IČO 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun 
Zavadilka, ve výši 150.000,- Kč na „Azylový dům sv. Jakuba v Berouně a noclehárna“ 

1.10 Farní charita Beroun, IČO 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka ve výši 200.000,- Kč na „Domov a stacionář sv. Anežky České“ 

1.11 Klubíčko Beroun, z.ú., IČO 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 50.000,- Kč na „Odlehčovací služby“ 

1.12 Klubíčko Beroun, z.ú., IČO 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 15.000,- Kč na „Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním 
postižením“ 

1.13 Klubíčko Beroun, z.ú., IČO 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 60.000,- Kč na „Týdenní stacionář“ 

1.14 Klubíčko Beroun, z.ú., IČO 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín,  
ve výši 25.000,- Kč na „Osobní asistenci“ 

1.15 Lomikámen, z.ú., IČO 26541831, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 80.000,- Kč na projekt „Re-start“ 

1.16 Lomikámen, z.ú., IČO 26541831, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 Beroun  
– Město, ve výši 240.000,- Kč na projekt „Dílna Jiná Káva“. 

1.17 Magdaléna, o.p.s., IČO 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy  
ve výši 80.000,- Kč na projekt „Terénní program Magdaléna Berounsko“ 

1.18 Oblastní spolek ČČK Beroun, IČO 00425737, se sídlem Bezručova čp. 928, 266 01 
Beroun – Město, ve výši 250.000,- Kč na „Azylový dům a Dům na půl cesty Berounka“ 

1.19 Poradna pro občanství/Občanská a lidská práva, IČO 70100691, se sídlem Ječná 
548/7, Praha 2, 120 00, ve výši 30.000,- Kč na „Sociálně aktivizační služby pro rodiny 
s dětmi“ 
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1.20 Poradna pro občanství/Občanská a lidská práva, IČO 70100691, se sídlem Ječná 
548/7, Praha 2, 120 00, ve výši 40.000,- Kč na „Terénní program ve městě Beroun“ 

1.21 REMEDIUM Praha, o.p.s. IČO 68403186, se sídlem Křišťanova 1698/15, 130 00 Praha 
3 - Žižkov, ve výši 50.000,- Kč na projekt „Občanská poradna REMEDIUM – Kontaktní 
místo Beroun“ 

1.22 Senior Care pečovatelská služba o.p.s., IČO 24732915, se sídlem Pivovarská 170/3, 
266 01 Beroun, ve výši 40.000,- Kč na projekt „Pečovatelská služba“ 

1.23 Sociální podnik Klubák, z.ú., IČO 04867271, se sídlem Květnová 109, 267 11 Vráž,  
ve výši 40.000,- Kč na projekt „Beroun – město bez bariér“ 

1.24 Tichý svět o.p.s., IČO 26611716, se sídlem Staňkovská 378, 198 00 Praha 9  
– Hostavice, ve výši 20.000,- Kč na projekt „Sociální rehabilitace“ 

1.25 Farní charita Beroun, IČO 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun  
- Zavadilka, ve výši 80.000,- Kč na projekt „Teplá židle – krizový noční provoz“ 

1.26 Jungmannova základní škola Beroun, IČO 70975019, se sídlem Plzeňská 30, 266 01 
Beroun - Město ve výši 40.000,- Kč na projekt „Chceme se dohodnout“ 

1.27 Magdaléna, o.p.s., IČO 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy  
ve výši 60.000,- Kč na projekt „Adiktologická ambulance Magdaléna Beroun“ 

1.28 Magdaléna, o.p.s., IČO 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy  
ve výši 60.000,- Kč na projekt „Primární prevence vzniku rizikového chování dětí a 
žáků v regionu Beroun“ 

a uzavření veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace mezi městem Beroun a jednotlivými 
žadateli. 

2. Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun 
poskytovateli Portus Praha, z. ú., IČO 26525305, se sídlem Uruguayská 5, 120 00 Praha 2  
na chráněné bydlení. 

Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

12) Program regenerace městské památkové zóny Beroun na období 2016 - 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Informoval o návrhu, aby z daně za nemovitosti na území města Beroun šlo do rozpočtu na 
regeneraci MPZ 5 % objemu. Na období let 2016 až 2019 jsou navrženy akce, jejichž celková 
hodnota je 29 030 tis. Kč. Cílem navýšení příjmové stránky je, aby na dotace dosáhli i majitelé 
objektů v oblasti městské památkové zóny a aby se tím zlepšil vzhled městské památkové zóny.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 

Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila RNDr. Chalupová. 
RNDr. Chalupová 
- sdělila výhradu k položce 1.5 zařízení pro sběr a třídění komunálního odpadu (podzemní 

kontejnery). Na základě vlastních poznatků z Králova Dvora uvedla, že otvory na vhazování 
tříděného odpadu jsou malé, ucpávají se a poté jsou stanoviště zavalena odpadky.  
Dle jejího názoru v tom nevidí žádný pokrok. 
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Mgr. Kůs souhlasil, že v Počaplech situace taková je. Hlavním smyslem podzemních 
kontejnerů v MPZ je vzhled zóny a odstranění problému s odpadem z provozoven v centru 
města. 
Ing. arch. Vilhelmová oponovala, že zná města, kde je kolem takovýchto kontejnerů čisto. 
Berounská MPZ je pod kamerami a to by mohlo napomoci pořádku. Dle jejího názoru 
podzemní kontejnery budou vypadat lépe, než kontejnery např. u farní zdi. Podzemní 
kontejnery jsou navrženy na Barrandově náměstí. 
RNDr. Ciroková uvedla, že kontejnery v centru budou přínosem, budou sloužit především 
občanům v centru města.   
 

Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Pos. 
 
Pan Pos 
- K odpadu z provozoven v centru města uvedl, že podnikatelé mají za povinnost vypracovat 

postup likvidace odpadů a je třeba dbát na to, aby provozovatelé nedávali odpad do košů,  
ale likvidovali ho dle plánu. 

Mgr. Kůs  
- uvedl, že odbor životního prostředí musel řešit nakládání s odpady v rámci své kontrolní 

činnosti s provozovateli a vede je k pořádku. 
- Připomněl nepořádek okolo normálních nádob na odpad.  
- Informoval o připravované nové koncepci parkování, která by měla být asi v březnu a dotkne 

se i míst na tříděný odpad. 
- Připomněl, že v Berouně funguje sběrný dvůr, přesto si obyvatelé dělají z míst s nádobami  

na odpad skládky, umísťují tam stavební odpad, zařízení bytů apod., což prodražuje svoz 
komunálního odpadu.  

- Uvedl, že odborem životního prostředí musí být prováděna osvětová činnost a započata 
spolupráce se společenstvími vlastníků bytových jednotek. 

 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 125/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Program regenerace městské památkové zóny Beroun  
na období 2016 – 2019 v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro -  14, proti - 0, zdržel se - 2  
Usnesení bylo přijato. 
 
Starosta Mgr. Kůs vyhlásil přestávku. 

 
-------------------- 

Přestávka od 16:32 do 16:45 
-------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs v 16.45 zahájil 2. část zasedání zastupitelstva.  
 
 

13) Pojmenování nových ulic  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
- Vysvětlil o jaké nové ulice jde a kde se nacházejí.  
- Připomněl, že v roce 2018 budeme slavit 100 let vzniku Československé republiky, 

v souvislosti s tím uvedl, že by některá ulice mohla nést jméno podle 1. prezidenta ČR.  
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- Jako další námět uvedl, že v Berouně máme ulici Holandskou, ale nemáme ulice 
pojmenované podle dalších partnerských měst. 

 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
 
RNDr. Chalupová 
- se dotázala, jestli u zkrácených názvů ulic, jak jsou nyní navrženy, nebude možná záměna 

s jinou osobou, než byla míněna. Uvedla, že dle jejího názoru jsou původně navržené plné 
názvy lepší. 

 
Mgr. Chocová 
- uvedla, že pojmenování ulic projednávala letopisecká komise, která navrhla plné názvy. 
- Navrhla uvést název s počátečním písmenem jména a celého příjmení. 
 
Pan Pavlis a pan Šnaidauf 
- se zapojili do diskuze ohledně názvu Nekolného ulice. 
 
RNDr. Chalupová 
Podala protinávrh, aby se názvy ulic zanechaly dle návrhu letopisecké komise. 
Mgr. Kůs shrnul diskuzi do protinávrhu: ulice plk. Josefa Maxy. 
 
Ing. Endrlová uvedla, že rada města přistoupila k zjednodušení názvů z důvodu praktické stránky 
věci a poklesající gramotnosti češtinské, ale i znalostí ohledně velkých osobností Berouna. 
Zkrácený název není výraz neúcty.  
RNDr. Chalupová reagovala na klesající gramotnost s tím, že nevidí důvod ustupovat. 
 
Mgr. Chocová podala protinávrh, aby se ulice Konopíkova jmenovala ulice Štěpána Konopíka  
a ulice Nekolného, aby se jmenovala F. Nekolného. 
Ing. arch. Vilhelmová upřesnila, že ulice Nekolného již existuje, nyní se jedná pouze  
o prodloužení stávající ulice. 
 
Mgr. Kůs připomněl, že  
- v loňském roce bylo vyměněno cca 40 tabulí s názvy ulic, z důvodu jejich rozlišného 

provedení nebo špatného stavu.  
- Přejmenování již existující ulice by znamenalo mj. výměny občanských průkazů. 
 
Proběhlo hlasování o protinávrzích: 
plk. Josefa Maxy  hlasování 6 pro, 10 proti, nikdo se nezdržel,  návrh nebyl přijat. 
Š. Konopíka hlasování 6 pro, 10 proti, nikdo se nezdržel,  návrh nebyl přijat. 
 
Proběhlo hlasování o předloženém návrhu. 
 
Usnesení č. 126/2016 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje podle § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o názvech ulic v lokalitě Na Máchovně, Beroun - Město 
podle předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 2, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
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14) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo k majetkovým volným návrhům č. 1. - 10. přednesl místostarosta Ing. Mišina.  
K předkládaným materiálům byly promítány mapové podklady. 

1. Převod skříněk street galery 
 
Místostarosta Ing. Mišina zrekapituloval, že se jedná o převod 10 ks skříněk street galery, 
které byly po ukončení smlouvy o zajištění městského informačního systému se společností 
INFORM v.o.s. předány do majetku města. Skříňky v současné době využívá Městské kulturní 
centrum Beroun pro své potřeby. Město převádí skříňky do majetku Městského kulturního 
centra Beroun. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 127/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem 10 ks skříněk street galery  
a s uzavřením darovací smlouvy mezi městem Beroun jako dárcem a příspěvkovou organizací 
Městským kulturním centrem Beroun, IČ: 00335371, se sídlem 26601 Beroun – Beroun 
-Centrum, Holandská 118, jako obdarovaným.  
Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

2. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1192/80 v k.ú. Beroun (vznikl oddělením z p.č. 1192/37)  
do vlastnictví Středočeského kraje. 
Bezúplatné nabytí pozemku p.č. 2305/62 v k.ú. Beroun od Středočeského kraje.  
 
Jedná o vzájemné darování pozemků mezi městem Beroun a Středočeským krajem. 
Pozemky jsou především místní komunikace a veřejné plochy.  
Nachází se v blízkosti muzea Českého krasu a na Wagnerově náměstí. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 128/2016 
1. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 1192/80 

v k.ú. Beroun o výměře 104 m2 (vznikl geometrickým plánem č. 5773-13/2016 z p.č. 
1192/37 v k.ú. Beroun) z vlastnictví města Beroun do vlastnictví Středočeského kraje,  
IČ: 70891095, se sídlem Zborovská 11, Praha 5-Smíchov, a s uzavřením smlouvy   
o bezúplatném převodu tohoto pozemku mezi městem Beroun (jako dárcem)  
a Středočeským krajem (jako obdarovaným) za podmínky, že tato smlouva bude 
uzavřena současně se smlouvou o bezúplatném převodu pozemku p.č. 2305/62  
v k.ú. Beroun z vlastnictví Středočeského kraje do vlastnictví města Beroun. 
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2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným nabytím pozemku p.č. 2305/62  
o výměře 1455 m2 v k.ú. Beroun z vlastnictví Středočeského kraje, IČ: 70891095,  
se sídlem Zborovská 11, Praha 5-Smíchov, do vlastnictví města Beroun a s uzavřením 
smlouvy o bezúplatném převodu tohoto pozemku mezi Středočeským krajem (jako 
dárcem) a městem Beroun (jako obdarovaným). 

Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Směna částí pozemků p.č. 1518/8 a st. 2780 v k.ú. Beroun 
 
Manželé Z. požádali o směnu částí pozemků, které se nacházejí u prodejny na Černém Vršku.  
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 129/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se směnou části pozemku p.č. 1518/8 o výměře 2 m2 
v k.ú. Beroun (dle geometrického plánu č. 5881-93/2016 díl „d“) ve vlastnictví města Beroun 
za část pozemku st. 2780 o výměře 1 m2 v k.ú. Beroun (dle geometrického plánu č. 5881 
-93/2016 díl „b“) ve vlastnictví manželů R. a  N. Z., oba bytem Hudlice za podmínky, že bude 
zřízeno ve prospěch města Beroun bezúplatné věcné břemeno umístění veřejného osvětlení 
na budově č.p.1432 v ul. V. Hálka, Beroun, která je součástí pozemku st. 2780 v k.ú. Beroun, a 
s uzavřením směnné smlouvy a smlouvy o zřízení věcného břemene mezi městem Beroun 
(jako prvním směňujícím a oprávněným z věcného břemene) a manželi Ri. a N. Z. (jako 
druhým směňujícím a povinnými z věcného břemene). Směna pozemků bude bez finančního 
doplatku, náklady spojené se směnou uhradí manželé Z. 
Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Prodej pozemku p.č. 1050/19  v k.ú. Beroun (vznikl z pozemku p.č. 1050/1 v k.ú. Beroun  
dle geometrického plánu č. 5999-90/2016).  
Prodej pozemku p.č. 1050/21  v k.ú. Beroun (vznikl z pozemku p.č. 1050/17 v k.ú. Beroun  
dle geometrického plánu č. 5999-90/2016). 
 
Jedná o pozemky, které leží v rokli Zavadilka.   
V souvislosti s připravovanou revitalizací rokle na Zavadilce a geometrickým zaměřením 
skutečného stavu oplocení a staveb bylo zjištěno, že pozemky byly připloceny. Vlastníci 
sousedních nemovitostí byli vyzváni k doložení dokladů opravňujících k užívání těchto 
pozemků. S odkoupením oplocených pozemků vlastníci sousedních nemovitostí souhlasili. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 130/2016 
1. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 1050/19  v k.ú. Beroun 

(vznikl z pozemku p.č. 1050/1 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5999-90/2016) 
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví paní M. K., bytem Beroun-Zavadilka, za cenu dle 
znaleckého posudku č. 2036-47/2016 ze dne 14. 11. 2016 ve výši 9.660,- Kč a náklady 
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spojené s prodejem a s uzavřením kupní smlouvy mezi městem Beroun (jako 
prodávajícím) a M. K. (jako kupujícím). 

2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 1050/21  v k.ú. Beroun 
(vznikl z pozemku p.č. 1050/17 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5999-90/2016) 
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví pana J. V., bytem Beroun-Zavadilka, za cenu dle 
znaleckého posudku č. 2036-47/2016 ze dne 14. 11. 2016 ve výši 13.860,- Kč a náklady 
spojené s prodejem a s uzavřením kupní smlouvy mezi městem Beroun (jako 
prodávajícím) a J. V. (jako kupujícím).  

Výsledek hlasování: pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5. Prodej pozemku p.č. 6780 v k.ú. Beroun (vznikl z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun  
dle geometrického plánu č. 5998-184/2016). 
 
Společnost Hrnčířská Beroun s.r.o., v souvislosti s plánovanou realizací novostavby bytového 
domu a výstavby parkovacích stání, požádala o prodej části pozemku ve vlastnictví města,  
do kterého by měla částečně zasahovat plánovaná výstavba parkovacích stání. 
Znaleckým posudkem byla část pozemku, která je určena k prodeji oceněna na celkovou 
částku 19.040,- Kč. Náklady na vyhotovení znaleckého posudku a geometrického plánu hradí 
společnost Hrnčířská. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 131/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku  v k.ú. Beroun p.č. 6780  
o výměře 7 m2 (vznikl oddělením z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu 
č. 5998-184/2016) z vlastnictví města Beroun do vlastnictví společnosti Hrnčířská Beroun 
s.r.o., IČ: 29141109, se sídlem Hrnčířská 642, Beroun-Město, 266 01, za cenu dle znaleckého 
posudku č.  603-4031-2016 ve výši 19.040,- Kč a náklady spojené s prodejem a s uzavřením 
kupní smlouvy mezi městem Beroun (jako prodávajícím) a společností Hrnčířská Beroun s.r.o. 
(jako kupujícím). 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdrželi se: 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

6. Koupě pozemku p.č. 6755 v k.ú. Beroun (vznikl oddělením z pozemku st. 293/1 v k.ú. Beroun) 
a koupě veřejné části chodníku, umístěného na pozemcích p.č. 6755 a p.č. 6756  
(vznikl oddělením z pozemku st. 293/10 v k.ú. Beroun), oba v k.ú. Beroun. 
 
Na základě smlouvy o právu provést stavbu, vybudovala společnost Hrnčířská Beroun s.r.o. 
v rámci přestavby budovy Telecomu nové chodníky, komunikaci a zpevněné plochy. 
Již předem bylo domluveno, že v souvislosti s tím město Beroun požaduje, aby stavebník po 
dokončení stavby úplatně převedl, a to za úplatu 1000,- Kč, veřejnou část chodníku městu 
Beroun. Současně bylo požadováno, aby stavebník ze stejných podmínek, tj. za úplatu 1000,- 
Kč převedl na město Beroun pozemky ve svém vlastnictví, které se nacházejí pod veřejnou 
částí chodníku. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
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Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 132/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s koupí pozemku p.č. 6755 v k.ú. Beroun (vznikl 
oddělením z pozemku st. 293/1 v k.ú. Beroun) za celkovou kupní cenu 1.000,- Kč a veřejné 
části chodníku umístěného na pozemcích p.č. 6755 a p.č. 6756 (vznikl oddělením z pozemku 
st. 293/10 v k.ú. Beroun), oba v k.ú. Beroun za celkovou kupní cenu 1.000,- Kč od společnosti 
Hrnčířská Beroun s.r.o., IČ: 29141109, se sídlem Hrnčířská 642, Beroun-Město, 266 01 Beroun 
a s uzavřením kupní smlouvy mezi městem Beroun a touto společností v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro: 14, proti: 0, zdržel se: 2  
Usnesení bylo přijato. 
 
 

7. Koupě pozemku p.č. 907/126 v k.ú. Beroun 
 
Státní statek Jeneč, státní podnik v likvidaci zaslal žádost o vyjádření, zda město Beroun  
má zájem odkoupit pozemek p.č. 907/126 v k.ú. Beroun, na kterém se nachází komunikace. 

Porada k majetku doporučila pozemek nevykupovat na základě rozhodnutí zastupitelstva,  
že veškeré pozemky pod komunikacemi budou městu převáděny pouze formou darování. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Šnaidauf. 
 
Mgr. Šnaidauf požádal o upřesnění, zda se jedná přímo o komunikaci nebo jen její část,  
zda je tato komunikace občany využívaná a v jakém je stavu. 
Pí Kermesová vysvětlila, že se jedná o nezpevněnou část komunikace. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze přihlásila pí Káchová, za Osadní výbor Zavadilka. 
Pí Káchová uvedla, že tato komunikace je využívaná, je nezpevněná, nedávno byla 
Technickými službami upravená drtí. 
Ing. Mišina doplnil, že Státní statek Jeneč je v likvidaci a může pozemek pouze odprodat,  
nikoli bezúplatně převést. Totéž potvrdila i pí Kermesová.  
Mgr. Jerling doplnil, že komunikaci budou občané moci využívat nadále, i když ji město 
neodkoupí. 
Mgr. Šnaidauf upozornil na problém s financováním oprav v souvislosti s vlastnickým 
vztahem. 
RNDr. Chalupová připomněla, že takových komunikací je ve městě víc, nemělo by se stát,  
že bude ohroženo užívání komunikace. 
Pan Pos připomněl, že nový občanský zákoník požaduje slučování stavby s pozemkem. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 133/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s koupí pozemku p.č. 907/126 v k.ú. Beroun od ČR  
– Státního statku Jeneč, státního podniku v likvidaci, IČ: 00016918, se sídlem Třanovského 
622/11, Řepy, 163 00 Praha 6 za cenu dle znaleckého posudku. 
Výsledek hlasování: pro: 13, proti: 1, zdrželi se: 2 
Usnesení bylo přijato. 
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8. Prodej části pozemku p.č.st. 1189/1 v k.ú. Beroun 
 
Pan Z. B., pan S. Ch. a pan F. F. požádali o koupi části pozemku za účelem zajištění přístupové 
cesty ke garážím. Žadatelé se obávají, že pokud Společenství pro dům Jungmannova 493 
pozemek koupí, bude jim znemožněn příjezd ke garážím. 

----------------------------- 
Mgr. Chlumská se omluvila a odešla ze zasedání zastupitelstva a v 17:20 hodin. 

Dále přítomno 15 členů zastupitelstva. 
----------------------------- 

 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Proběhla diskuze, které se zúčastnili Pan Pavlis, Ing. Mišina a RNDr. Chalupová ohledně 
příjezdu ke garážím z Jungmannovy i Zvonařovy ulice a postoji k vlastnickém vztahu pozemků 
vnitrobloku. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 134/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1189/1 v k.ú. Beroun 
za účelem zajištění přístupové cesty ke garážím do vlastnictví panu Z. B., bytem Beroun, panu 
S. Ch., bytem Beroun a panu F. F., bytem Hýskov. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

9. Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 
 
Jedná se o letitý spor ve věci před lety nevyužitého předkupního práva k bytu č. 184/10  
a vlastnictví bytu. 
Město Beroun nechalo zpracovat právní posouzení. Porada k majetku navrhla postupovat 
v souladu se závěry právního posouzení a nabídnout panu P. byt za cenu dle původní nabídky.  
P. P. souhlasil s tím, že původní cena bude navýšena o investice ze strany města za výměnu 
oken a výměnu plynového kotle a spalinových cest. Vyjádřil se, že nemá výhrad proti kupní 
ceně, ani zveřejnění záměru prodat byt formou předkupního práva panu P.. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 135/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru prodat bytovou jednotku  
č. 184/10 v domě čp. 184 na parcele st. 572/1 v obci Beroun, část obce Beroun – Město 
s podílem o velikosti 51/812 na společných částech budovy čp. 184 a na pozemku st.  572/1 
(o výměře 1200 m2, zastavěná plocha a nádvoří), vše v obci Beroun, k.ú. Beroun, formou 
předkupního práva dle § 1187 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, nájemci bytové 
jednotky E. P., za celkovou kupní cenu 244.275,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro: 12, proti: 2, zdržel se: 1 
Usnesení bylo přijato. 
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10. Fyzická likvidace majetku města, majetku u příspěvkových organizací a odprodej automobilu 
 
Jedná se o fyzickou likvidaci majetku města a následné odepsání z účetnictví dle návrhu 
komise pro likvidaci majetku. Celková pořizovací hodnota majetku je 172.742,00 Kč a účetní 
hodnota je 0 Kč. Jde o kancelářskou techniku, která již není využitelná, je poškozená, 
zastaralá a její parametry nejsou pro standardní použití dostačující. 
Dále o odprodej automobilu Škoda Fabia Combi s pořizovací cenou 299.600,- Kč, účetní 
hodnota je 152.296,- Kč. Důvodem odprodeje je stáří, počet najetých kilometrů a zjištěné 
závady. 
Dále o fyzickou likvidaci majetku u příspěvkových organizací. 

 
Pan Pokorný sdělil, že komise pro likvidaci majetku doporučila radě města i zastupitelstvu 
města likvidaci tohoto majetku ke schválení. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 136/2016 
1. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku města a s následným 

odepsáním z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 10.10.2016 
v pořizovací ceně nad 20 tisíc Kč za položku. Pořizovací cena likvidovaného majetku  
činí celkem 172.742,- Kč a účetní cena je 0 Kč. 

2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s odprodejem automobilu Škoda Fabia Combi 
s pořizovací cenou 299.600,- Kč a účetní cena je 152.296,- v souladu s právními předpisy. 

3. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku užívaného 
příspěvkovými organizacemi (2. ZŠ a 3. ZŠ Beroun)  a s následným odepsáním z účetnictví 
dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 7.11.2016 v pořizovací ceně nad 20 tisíc 
Kč za položku. Pořizovací cena likvidovaného majetku činí celkem 951.796,10 Kč  
a účetní cena je 377.609,10 Kč. 

Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

15) Změna na pozici velitele Městské policie Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Informoval, že vedením městské policie byl před rokem pověřen Mgr. Hrotík.  
Ten podal výpověď, proto bylo vyhlášeno výběrové řízení na obsazení pozice velitele. 
Výběrovým řízením byl vybrán pan Alexandr Scherber. Výpověď pana Hrotíka byla promyšlená, 
projednaná se starostou. Za působení ve funkci velitele došlo ke stabilizaci městské policie,  
ke změnám v personálním složení, došlo k zlepšení vybavenosti služebny, byl instalován nový 
pult centrální ochrany, rozšířil se kamerový systém, byly schváleny prostředky na dalšího 
strážníka. Beroun by měl mít po novém roce 20 strážníků, což odpovídá republikovému 
průměru. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Mgr. Holubová popřála novému veliteli hodně úspěchů. 
 
Mgr. Kůs vyzval pana Scherbera, aby se představil. 
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Pan Scherber uvedl, že u Městské policie v Berouně pracuje 10 let, nejdříve jako strážník, poté 
jako velitel směny a nyní jako zástupce velitele. Rád by udržel a zlepšil stávající veřejný pořádek. 
Jako stěžejní uvedl zlepšení odborné a fyzické kvalifikace strážníků. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 137/2016 
Zastupitelstvo města Beroun v souladu s ust. § 3 odst. 2 zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii, 
ve znění pozdějších předpisů, pověřuje s účinností od 1. 1. 2017 plněním některých úkolů  
při řízení Městské policie Beroun v rozsahu dle starostou města předloženého návrhu strážníka 
Alexandra Scherbera. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Mgr. Kůs popřál panu Scherberovi hodně úspěchů a poděkoval panu Hrotíkovi. 
 
 

16) Zápisy ze zasedání výborů 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
1. Zápis č. 7/2016 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 10.11.2016 

 
Úvodní slovo k zápisu přednesl starosta Mgr. Kůs a předal slovo předsedkyni kontrolního 
výboru RNDr. Chalupové. 
RNDr. Chalupová uvedla, že zápis je vypracovaný velmi podrobně, jedná se o informace. 
 
Usnesení č. 138/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 7/2016 ze zasedání kontrolního 
výboru, konaného dne 10.11.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Mgr. Kůs  

- požádal RNDr. Chalupovou, aby kontrolní výbor rozlišoval pojmy Plzeňka s.r.o. a Plzeňka, 
jako budova v souvislosti s Městským kulturním centrem, aby informace byly zcela přesné.  

- Informoval o jednání starosty města, ředitelky MKC a pana Pechana, jednatele společnosti 
Astacus, která provozuje kavárnu a cukrárnu Theatro Cafe, ohledně odstranění některých 
problémů – nespokojenosti s provozováním kavárny a cukrárny. Pan Pechan přislíbil 
předložení návrhu po novém roce.  

- Připomněl, že součástí smlouvy, kterou má Plzeňka s.r.o. se společností Astacus je, že 
společnost zainvestuje do zařízení a stavebních úprav, což se stalo. V případě ukončení 
smlouvy ze strany města bez dalšího bude muset být vynaložená investice alikvotně 
uhrazena.   

 
 

2. Zápis ze zasedání OV Zavadilka, konaného dne 20.9.2016 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má k zápisu někdo nějaké dotazy nebo připomínky.  
Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 139/2016 
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Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze zasedání OV Zavadilka,  
konaného dne 20.9.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Zápis ze schůze osadního výboru Hostim, konaného dne 21.9.2016 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs. Připomněl, aby veškeré připomínky nebo náměty 
z výborů byly evidovány, požadavky realizovány nebo zdůvodněny. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má k zápisům někdo nějaké dotazy nebo připomínky.  
Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 140/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze osadního výboru Hostim, 
konaného dne 21.9.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 15, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

 
Starosta Mgr. Kůs informoval o personálních záležitostech: 
- představil nového provozního ředitele Technických služeb Beroun pana Luboše Švihlíka. 
- Informoval o ukončení pracovního poměru paní Ivy Kermesové, vedoucí odboru majetku  

a investic a poděkoval jí za dlouholetou práci na úřadě. 
 
 

17) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze zastupitelů 
 
Bc. A. Táborská – „létající školník“ 
 
- přednesla podnět vzešlý z diskuzí s ředitelkami mateřských škol v Berouně.  

Mateřské školy nemají k dispozici žádného školníka a potřebovaly by ho.  
Dostačující by byl jeden společný školník. Projekt nazvala „létající školník“.  

- Za ředitelky MŠ požádala o realizaci v rámci rozpočtu na rok 2017 nebo 2018. 
Mgr. Kůs  
- uvedl, že o tom již před časem jednal s ředitelkou MŠ v Berouně-Závodí.  

Požadoval, aby se ředitelky školek domluvily a s námětem přišly. 
 
 
Pan Pokorný – poděkování pí Kermesové 
 
- za komisi pro likvidaci majetku poděkoval paní Kermesové za velmi dobrou spolupráci. 

Připomněl, že komise byla téměř 7 měsíců bez tajemníka komise. Funkci tajemnice v té době 
vykonávala pí Kermesová. Poděkoval i tajemníkovi MěÚ, který pomáhal věci zajišťovat.  
Za působnosti paní Kermesové v komisi se podařilo dát do pořádku inventarizaci městského 
majetku.  
 
 
 



24 
 

Pí Kermesová  
- poděkovala za spolupráci všem zastupitelům, vedení města, všech spolupracujících odborů  

a jejich zaměstnancům, za to, co se v rámci 25 let jejího působení ve městě díky spolupráci 
všech udělalo. 

 
 
Mgr. Holubová - rekonstrukce MŠ Pod Homolkou 
 
- jménem školské komise informovala o projednání rekonstrukce MŠ Pod Homolkou ve 

školské komisi. Dle informace od pí ředitelky MŠ bude po dobu rekonstrukce asi na rok 
zavřená. Upozornila, že školka má 7 tříd, což je asi 160 dětí. Dle sdělení ředitelky MŠ,  
firma, která již v MŠ nějaké stavební práce prováděla, přislíbila, že by dokázala rekonstrukci 
provádět po částech při provozu. Komise doporučuje radě města zvážit postup při 
rekonstrukci. 
 

Mgr. Kůs  
- připomněl podobnou situaci při rekonstrukci MŠ Drašarova v loňském roce.  

Volných kapacit na základních školách, kam byly děti přestěhovány, však od té doby ubylo. 
- Sdělil, že v radě města a ve vedení se shodli, že rekonstrukce MŠ Pod Homolkou je nezbytná 

v komplexní podobě.  
- Předběžně bylo konstatováno, že by rekonstrukce za provozu byla velmi obtížná.  
- Po vysoutěžení zakázky bude vypracován přesný časový harmonogram, z něhož vyplyne,  

zda lze rekonstrukci provést na etapy, při určitém omezení provozu. 
- Při pohovorech ohledně tvorby rozpočtu byla rekonstrukce MŠ Pod Homolkou a otázka 

kapacit školních budov projednána s řediteli škol a školek. 
- Jako důležité označil přípravu na akci a včasné informování veřejnosti. 
 
 
Pan Pavlis – advent 
 
- na základě osobní zkušenosti a stížností občanů přednesl vyjádření k zahájení adventu 

(špatné ozvučení, rozmístění stánků, agregáty, repertoár),  
Mgr. Masopustová 
- reagovala, vyjádřila se k technickým problémům – zkratu v rozvodné skříni, který způsobil 

poškození zvukařovy techniky. MKC operativně zajistilo obnovení ozvučení.  
K výběru repertoáru uvedla, že je to subjektivní názor, vystoupení Kamila Střihavky  
na adventu v Berouně si MKC cení, na vystoupení jsou pochvalné reakce. 

Mgr. Kůs  
- uvedl, že na rozsvěcení vánočního stromu přišlo historicky nejvíc lidí. 
- Informoval o návštěvě Goslaru v adventním období, což bylo velmi inspirativní.  
- Zdůraznil, že musíme pojmout jinak rozložení trhu na náměstí, vytvořit atmosféru vhodným 

volením stánků, ale i posoudit příkon jističů a kapacitu rozvodné skříně a dále vylepšit 
vánoční výzdobu v rámci celého města. 

Pan Pavlis 
- shrnul, že je škoda, že o závadě nebyla důrazná informace ze stany MKC přímo v průběhu 

akce na náměstí. Zároveň tlumočil spokojenost občanů s adventem a s provozem kluziště. 
 
 

RNDr. Chalupová – dotace na sport a kulturu 
 
- vznesla obavu ohledně včasného rozhodnutí o dotacích na sport a dotacích na kulturu. 
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Mgr. Kůs 
- informoval, že komise pro sport a sportovní dotace dnes zasedala, měla by přijmout čistopis 

nového dotačního programu, který byl již několikrát projednán v komisi i s vedením města. 
Dle jeho názoru nevidí ohrožení z prodlení. 

- K dotacím na kulturu uvedl, že letos se nepovedlo předložit návrh na rozdělení dotací 
zastupitelstvu města na posledním zasedání v roce 2016, z důvodu, že rada města neschválila 
komisí předložený návrh. Informoval, že dle návrhu by někteří dlouholetí poskytovatelé 
nedostali žádnou dotaci, což lze považovat za ohrožení jejich existence. Dále se rada 
pozastavila nad tím, že dva projekty by na návrh komise získaly třetinu celého objemu 
prostředků. Rada města vrátila materiál komisi s doporučením, aby se komise vypořádala 
s připomínkami rady města. Komise opětovně o návrhu hlasovala a v poměru 4:3 
odhlasovala, že nic měnit nebude. Nyní je na radě města, jak rozhodne.  
Možností je i operativní svolání zasedání ZM čistě za účelem schválení dotací na kulturu. 
Připomněl, že někteří poskytovatelé ale podcenili vypracování rozpočtu k podanému 
projektu. 
 

RNDr. Chalupová 
- se vyjádřila k subjektu (Slavoš), který reprezentuje město v zahraničí a navrhla najít jinou 

možnost financování mimo dotační program.  
Mgr. Kůs 
- shrnul, že je potřeba analyzovat všechny požadavky. 
- Ocenil, že komise přesto odvedla velký kus práce. Její přístup objektivně povede subjekty 

k lepší přípravě projektů a vedení účetnictví.  
Bc. A. Táborská 
- požádala o vysvětlení, zda budou přepracována pravidla, nebo jestli jednotlivé subjekty 

budou vyzvány k přepracování svých žádostí. 
Mgr. Kůs 
- zopakoval, že komise se rozhodla, že nic měnit nebude. Pravidla jsou daná, schválená radou  

a neměla by se měnit. Možnost vidí v posouzení bodového ohodnocení dle kritérií, která 
komise, respektive její členové hodnotili v rozsahu 0 – 10 bodů. 

Ing. Endrlová 
- komentovala průběh jednání o dotacích v radě města. Shrnula fakta a skutečnost, že jsou 

daná kritéria a bylo odvedeno hodně práce. Připomněla, že bylo založeno Městské kulturní 
centrum (MKC) a město koupilo kulturní dům. Rada města chce po komisi respektování,  
že existuje MKC a znalost, co MKC dělá pro doplnění kulturní nabídky ve městě a aby 
pomohla podpořit ostatní nabídku, kterou MKC samo nevytváří.  Návrh, který přišel do rady, 
ohrozil existenci řady zavedených letitých projektů.  

- Přednesla domněnku, že zastupitelstvo čeká nelehká role. Sdělila, že jak uvedl Ing. Randa 
několikrát na radě města, městu chybí ucelená strategie kultury. Shrnula vystoupení prosbou, 
aby komise s radou více komunikovala o evolučním postupu, jak s dotacemi dále naložit. 

Ing. Randa 
- přednesl myšlenku, aby se rozpočet MKC zvýšil o částku vyčleněnou na dotace, tj. 1,4 mil. Kč 

a to na základě směrnic od zastupitelstva a rady. 
Ing. Mišina 
- podotkl, že při projednání návrhu v radě města měli všichni členové nějaké připomínky, 

většinou velmi kritické. Je potřeba hledat řešení, posuzovat konkrétní projekty, nikoliv „balík“ 
projektů např. blok hudby. Připomněl, že rada města odmítla koncept dotací jednomyslně. 
Pozastavil se nad reakcí komise, že nic měnit nebude. 

Mgr. Kůs 
- uzavřel diskuzi k dotacím, doporučil, aby si zájemci přečetli zápis ze schůze rady města,  

kde byly dotace projednávány a též aby si přečetli zřizovací listinu MKC. Vyzval, aby i MKC 
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důsledně naplňovalo zřizovací listinu. Dále vyzval, aby všichni vzali na vědomí, že věci, jako  
je kultura a sport z pozice veřejnoprávního orgánu nebudou výdělečné. 

 
 
Pan Pavlis – doprava 
 
- připomněl dopravní kolaps v roce 2016 při průjezdem Berouna v době probíhajících 

rekonstrukcí komunikací.  
- Uvedl, že v letošním roce má proběhnout rekonstrukce ulice Plzeňská, železničního mostu  

na Zavadilku a též dálnice D5, vznesl obavu z dopadů na dopravu.  
- Dotázal se, zda jsou informace o termínech oprav. 
Ing. Mišina 
- k mostu na Zavadilku informoval, že dle postoje realizační firmy se most bude opravovat 

v roce 2017. Na základě jednání se zástupci firmy POR byl dán příslib, že se pokusí zkrátit 
termín celkové uzavírky mostu na co nejkratší dobu. Sdělil, že požádal firmu, aby uzavírka 
skončila nejpozději před začátkem nového školního roku a i zahájení prací bylo posunuto.  
Dle vypracovaného harmonogramu by měla být uzavírka zkrácena z 9 měsíců na 4,5 měsíce. 
Uvedl, že termín ale není definitivní. 

- K opravě Plzeňské ulice sdělil, že zahájení prací se předpokládá v květnu až červnu.  
Snahou při vyjednávání bude, aby se práce započaly až 1.7. – v době prázdnin. 

- K opravě dálnice uvedl, že na dálnici se plánuje pokládka mikropovrchu do Králova Dvora  
do Zdic. Město bude požadovat odsunutí termínu prací. 

 
 

18) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pan Pos 
- vznesl dotaz, zda dluh společnosti Parkování Beroun s.r.o. a Aquaparku je dluhem města. 
- Přednesl připomínku, že na pěší zóně v Palackého ulici nebyl žádný obchod zprovozněný jako 

bezbariérový. 
- Ke kultuře sdělil, že všechny druhy kultury je potřeba podporovat. 
- Poděkoval Městské knihovně, MKC i informačnímu centru za činnost, kterou vyvíjejí. 
- Vznesl připomínku, aby se termíny akcí pořádaných knihovnou a MKC nepřekrývaly. 
Ing. Chalupecký 
- sdělil, že město Beroun ručí za úvěr společnosti Aquapark a.s. i za úvěr společnosti Parkování 

Beroun s.r.o. 
 
 

Ing. Jaroslav Matys – činnost sboru Slavoš 
 
- jako předseda spolku Smíšený pěvecký sbor Slavoš se vyjádřil, že podle stanov spolku jsou 

jediným zdrojem příjmů členské příspěvky, příspěvky pořadatelů koncertů, příspěvky z dotací 
a příspěvky ze sponzorských darů. Zrekapituloval obtíže při vyhledání nového dirigenta, 
formě odměňování dirigenta. K hodnotícím kritériím, kde je jedno z kritérií přínos pro město, 
nebo prezentace města Beroun uvedl, že by mohl vzniknout dojem, že Slavoš nevystupuje 
v Berouně. Informoval, že v roce 2016 měl Slavoš celkem 9 koncertů, z toho 5 v Berouně. 
Připomněl letošní vyprodané koncerty v rytířském sále hradu Karlštejna a připravovaný 
koncert v partnerském městě Goslar ve dnech 29. 9. – 1.10.2016 k výročí založení sboru 
Juventa.  

Mgr. Kůs 
- zdůraznil, že dle zásad jsou honoráře umělců přípustné, lze je zařadit do nákladů. 
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RNDr. Chalupová 
- připomněla, že činnost Slavoše jako reprezentace města v zahraničí, by měla být zařazena 

mimo dotační program. 
 
 
Pan Michal Maryška – hřiště na pálkovací sporty 
 
- za sportovní klub mládeže Piranhas Beroun informoval, že klub se zabývá baseballem  

a softballem, klub má 50 registrovaných dětí ve věku 5-10 let, hrají ve čtyřech týmech,  
dva týmy se kvalifikovaly do extraligové soutěže do 11 let. Seznámil se skutečností, že klub 
nemá kde hrát své domácí zápasy. Uvedl, že osobně jedná s odbory města a vedením města, 
zatím však se nepodařilo věc vyřešit. Připomněl, že město přispívá hokejovému  
a krasobruslařskému klubu 1400,- Kč na hodinu ledu. Informoval o cenách, které klub platí  
za pronájem sálu Lokomotivy Beroun nebo Edenu.  

- Požádal o intenzivní řešení věci se zastupiteli, radou města, aby se podařilo v co nejbližší 
době postavit hřiště na pálkovací sporty, protože tento druh sportu má budoucnost a o hru  
je zájem i ze strany dospělých. 
 

Mgr. Kůs  
- poděkoval za námět, potvrdil, že některé plochy byly k podnětu pana Maryšky ve spolupráci 

s odborem územního plánování a regionálního rozvoje zvažovány. 
- Situaci ohledně sportovišť ať už městských, či klubových a příspěvků na ně označil jako 

složitou s tím, že se připravuje nový systém na základě analýzy provedené firmou BDO. 
 
 
Pan Václav Roztočil – Berounské lvice 
 
za Berounské lvice a bruslařskou školu Centrum zdravých dětí.  
- Zastupitelům předložil dopis, ve kterém Berounské lvice žádají o finanční pomoc, z důvodu, 

že z původně požadované dotace 135 tis. Kč dostali 1/3, což označil za likvidační.  
Připomněl, že v Berouně 32 let hrají dívky hokej, 7 x jsou mistři republiky, v současné době 
jsou na 3. místě v 1. lize. 

MUDr. Táborská 
- se dotázala, kolik mají Berounské lvice členek, kolik z nich je dospělých, kolik je dětí a kolik 

z nich je berounských občanů. 
Pan Roztočil 
- odpověděl, že na České unii sportu lze informace dohledat. Klub má 96 členů.  

Hráčky dojíždějí na vlastní náklady z celé republiky. Z dojíždějících je asi 15-16 reprezentantek 
ve všech oddílech. Přímo z Berouna jsou 2. Dětí do 19 let je 17. 

Mgr. Kůs 
- zdůraznil, že Berounské lvice propagují Beroun, mají výsledky.  

Ve spolupráce s komisí sportu bude žádost projednaná. 
- Dotázal se členů zastupitelstva, zda chce někdo k předložené žádosti podat návrh. 

Žádný návrh nebyl podán. 
 
 
Pan Prošek šéfredaktor a vydavatel magazínu Kurýr. 
- upozornil, že se cítí poškozen tím, že v Radničním listu vyšlo usnesení k delegaci do Goslaru 

v jiném znění, než bylo publikováno v zápisu ze schůze rady města.  
- Požádal, aby usnesení bylo publikováno ve všech oficiálních zdrojích stejným způsobem. 
- K dotacím na kulturu navázal na doporučení pana starosty přečíst si zápis z jednání rady 

města a doporučil přečíst si zápis z jednání komise pro kulturu, kde je konstatováno,  
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že koncepce kultury není aktualizovaná. Zamyslel se nad tím, jak dlouho není aktualizovaná  
a co obsahuje. Poznamenal, že pan starosta Mgr. Kůs má v gesci kulturu asi 6 let.  
Uvedl, že taktéž chybí koncepce sportu. 

Mgr. Kůs 
- reagoval s tím, že novou koncepci kultury je potřeba prodiskutovat. 
 
 
Pí Káchová osadní výbor Zavadilka 
- poděkovala městu za spolupráci a dobrou komunikaci s osadním výborem. 
- Podala podnět k významnému zdroji pitné vody, nacházejícímu se na Zavadilce.  

Upozornila, že pronajímatel VaK Beroun má vodárnu ohradit. Dle příslibu pracovníka VaK 
měla být práce realizována v srpnu, ale doposud není provedena. Zdroj pitné vody není 
zajištěný a je tam nepořádek. Požádala o nápravu. 

- Upozornila, že berounská veřejnost je silně diskriminovaná, co se týče bruslení pro veřejnost 
na zimním stadionu. Uvedla, že do 17.12. se nebruslilo vůbec.  
Plán 1,5 hodiny veřejného bruslení 2x týdně shledává jako nedostačující. 

Mgr. Kůs  
- přislíbil projednání s ředitelem Aquaparku. 
Ing. Chalupecký 
- oponoval, že dle finančních výkazů ze Zimního stadionu, je minimálně 2x týdně vykazováno 

veřejné bruslení. Uvedl, že jedna věc je využití ledu subjekty, i těmi, které město podporuje 
a další věc je využití ledu pro veřejné bruslení. Poznamenal, že veřejné bruslení přinese víc 
peněz, než je příjem od podporovaných subjektů.  

Mgr. Kůs 
- přislíbil prověření a poukázal na to, že je důležité, aby veřejnost věděla, kdy se bruslí. 

 
 

19) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs po vyčerpání programu avizoval konání řádného zastupitelstva dne 15.3.2017. 
Popřál příjemné prožití svátků vánočních a úspěchy v novém roce 2017. Zasedání zastupitelstva 
ukončil v 19:05 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
Zapsala :       V Berouně dne 22. 12. 2016 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou. S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu 
videopřenosů na webových stránkách města, nebo ze zvukového záznamu na sekretariátu starosty 
města. 
 
Ověřili :    Mgr. Šnaidauf  ……………………………….  
 

MUDr. Táborská ………………………………. 


